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Protokoll fra digitalt 

årsmøte i 

HOLSÅSEN VEL 

22.04.2021 

 
Årsmøtet ble avholdt elektronisk via Teams. 27 «enheter» deltok på møtet.  

 
 

0 Valg av møteleder, referent og to til å underskrive protokollen 

Line ble valgt til dirigent, Sissel til referent og Kristine Kolsrud og Erik Danielsen 

til å underskrive protokollen 

 

Sak 1 Innkalling og saksliste 

Innkalling og saksliste ble godkjent. 

 

Sak 2 Godkjenning av styrets årsberetning for 2020 

Styrets årsberetning for 2020 ble godkjent med følgende rettelser: 

Odd Sverre Hanssen skal skrives med to ss-er  

Det er styret som innstiller på personer til valgkomiteen, ikke valgkomiteen. 

Telefonnummeret til Astrid Dyken er 950 27 667. 

 

   

Sak 2 Godkjenning av årsregnskap for 2020 

Årsregnskapet er godkjent av revisor. Han kommenterte at det burde vært sent ut 

egen e-post med krav om medlemskontingent til medlemmene. 

 

Årsregnskap for 2020 ble godkjent. 

 

Sak 4 Fastsetting av kontingent og godkjenning av budsjett for 2020 

 

Medlemskontingent i 2020 settes til kr 400.  

 

Forslag til budsjett for 2020 ble godkjent, og i det er det gjort antagelse om ca. 80 

betalende medlemmer. 

 
 

Sak 5 Godkjenning av valgkomitéens forslag til nytt styre 

 

Valgkomitéens forslag til nytt styre ble vedtatt. Styrets forslag til valgkomite og 

revisor ble vedtatt. Etter dette er styre, revisor og valgkomite som følger: 

 

Styret vil etter dette være: 

Styreleder Line Løbben Jenssen  – på valg i 2022 

Styremedlem Kjell Haug  – på valg i 2023  

Styremedlem Sissel Rødevand  – på valg i 2022  

Styremedlem Odd Sverre Hansen  – på valg i 2023 

Styremedlem Gregers Barfod  – på valg i 2023 
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Varamedlem Einar Vik   – på valg i 2023 

Varamedlem Jørn Gunnar Kleven  – på valg i 2023   

 

Valgkomite 

Formann: Christian Weltz  - på valg i 2023 

Astrid Dyken   - på valg i 2022  

 

Revisor  

Jon Dyken    - på valg i 2023 

 

Sak 6 Øvrige saker 

 

Sak 7 Eventuelt 

 Det ble reist spørsmål om utgiftene til vann og avløp (gjelder ovenfor Steinstølen). 

Dette er utenfor velets direkte arbeidsområde, så spørsmålet ble rettet til Knut 

Medhus. 

 

Vigdis og Olav ble takket av som styremedlemmer. 

 

 

Underskrift  

 

 


